
 

 

 
 

Sakspapir 
 
  
 

Saksbehandlar Arkiv ArkivsakID 

Randi Helene Hilland  19/1438 

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

58/2019 
 

Formannskapet PS 11.09.2019 

 
 
Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 58/2019 
 
FS - behandling: 
Følgjande saker vart tekne opp: 
· Anne Grete Eide stilte spørsmål om dusjanlegget på Rossland skule. Ho meiner at det skulle 

vore montert dusjveggar. 
Sektorsjef teknisk Anny Bastesen sa at det ikkje er vanleg å montere slike dusjveggar i 
garderobar. 

· Nils Marton Aadland meiner at det er beklageleg at paviljongen på Meland ungdomsskule 
ikkje var på plass til skulestart.  
Rådmannen svarte at klage på tildeling av anbod hadde forseinka prosessen, men at den skal 
vere på plass om ei vekes tid. 

· Sølvi Knudsen stilte spørsmål om når det vert gjort vedtak om tilskot til nye pultar og stolar på 
Meland ungdomsskule. 
Rådmannen svarte at dette vert behandla i budsjettet. 

· Anne Grete Eide stilte spørsmål om det er gjort endring i heimetenesta no i forbindelse med 
at vi skal inn i ny kommune. 
Rådmannen sa at tilbodet er slik det har vore, men organiseringa er annleis. 

 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 


